
 

 

 

Z Á P I S 

z 8. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 22. 9. 2016 
  

 

 

Dne 22. 9. 2016 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Josef Terla, Michal Mendel 

  

Omluveni:                Ing. Marek Hytha, Mgr. Jiří Frühauf 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

 

 

 

Program jednání: 

 

1. Oznámení o rezignaci člena komise 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

4. Mimořádné žádosti o dotaci na rok 2016 

5. Informace o rozpočtu na rok 2017 a dotacích sportovním organizacím 

6. Informace z návštěv sportovních akcí a subjektů 

7. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

 

 

1. Oznámení o rezignaci člena komise STv – pana Marka Klementa  

 

Předseda komise informoval o rezignaci člena Komise sportovní a tělovýchovy pana Marka 

Klementa.  
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2. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Mimořádné žádosti o dotaci na rok 2016 

 

Komise sportovní a tělovýchovy se zabývala mimořádnou žádostí o dotaci na rok 2016: 
 

VK Karlovarsko 2014 s.r.o. žádost o 200.000,- Kč na podporu projektu „Evropský pohár CEV 

CHALLENGE 2016/2017“. 

 

Komise STv již nedisponuje žádnými prostředky na podporu sportovních aktivit v roce 2016, 

neboť všechny finanční prostředky již byly rozděleny.  

 

Komise STv doporučuje radě města nalézt v rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary 

finanční prostředky na podporu projektu „Evropský pohár CEV CHALLENGE 2016/2017“.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

5. Informace o rozpočtu na rok 2017 a dotacích sportovním organizacím 

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o tom, že v současné době probíhají 

jednání týkající se sestavování rozpočtu na rok 2017. OKŠT obdržel pokyn při sestavování 

rozpočtu snížit výdaje oproti roku 2016 o 10%. První návrh rozpočtu OKŠT byl předán 

k dalším jednáním. Schvalováním rozpočtu města na rok 2017 se bude zastupitelstvo města 

zabývat na svém jednání 20. 12. 2016. Objem finančních prostředků určených k rozdělení do 

oblasti sportu, bude tedy znám až po schválení rozpočtu města. 
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6. Informace z návštěv sportovních akcí a subjektů 

 

Členové komise informovali o uskutečněných návštěvách sportovních akcí a subjektů: 

 Jitka Peřina:  

 Karlovarský AM bike maraton 

 SK Kontakt 

 D-team 

 SK Liapor 

 JK Stará Role 

 TJ Lokomotiva – šerm 

 BK Lokomotiva 

 Ing. Václav Sebera: 

 CITY TRIATHLON Karlovy Vary 2016 

 TJ KSNP Sedlec 

 TJ Slovan 

 Zdeněk Pešek: 

 Spolek karlovarských kuželkářů 

 DOWNTOWN Karlovy Vary 2016 

 

7. Různé 

 

 Jitka Peřina informovala členy komise o tom, že podala připomínky na MŠMT týkající 

se pravidel pro rozdělování dotací na provoz a údržbu sportovišť – kritérium „výše 

vybraných členských příspěvků“ automaticky z dotačního programu vyřazuje malé 

sportovní organizace. 

 

 

 
 
 

Další jednání komise se uskuteční dne 24. 11. 2016 od 13:00 hod v zasedací místnosti Míčové 

haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73. 
 
 

Dne: 27. 9. 2016 

 

 

 

 

 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

                

         

          

                          __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

                     předseda komise 


